
PROTOKÓŁ NR 32/2020

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się dnia 
11 grudnia 2020 roku.
Posiedzenie komisji trwało 930T l 30 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Bereda Piotr -  przewodniczący komisji,
2. Helena Kuśkowska -  wiceprzewodnicząca komisji,
3. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji,
4. Pasoń Marek - członek komisji.

oraz:

• Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy,
• Dorota Banaś -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
• Rafała Roguski -  Starszy inspektor ds. inwestycji i rozwoju;
• Mateusz Kaszuba -  Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dąbrówce.

Przebieg nosiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Piotr Bereda, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Kontrola stawek czynszu w lokalach komunalnych w Urzędzie Gminy Dąbrówka 
i dochodów wynikających z tego mienia;
3. Kompleksową kontrolą wydatków z budżetu Gminy poniesionych na wszystkie jednostki 
OSP w Dąbrówce w 2019 roku;
4. Sprawy różne;
5. Zakończenie posiedzenia.

Ad.2 Kontrola stawek czynszu w lokalach komunalnych w Urzędzie Gminy Dąbrówka 
i dochodów wynikających z tego mienia.

Pan Mateusz Kaszuba przedstawił stawki czynszu za lokale mieszkaniowe zgodnie 
z Zarządzeniem Nr 213.200 z dnia 8 czerwca 2020 r. mówiącym o tym w § 1. Miesięczna 
stawka bazowa czynszu regulowanego za 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego 
na terenie Gminy Dąbrówka w wysokości 4,00 zł brutto za miesiąc.

Ponadto poinformował, iż na terenie Gminy Dąbrówka znajduje się 12 lokali komunalnych. 
Dochody osiągnięte z najmu lokali od I-XI 2020 z lokali mieszkalnych i użytkowych - łączny 
dochód osiągnął kwotę 72 141,08 zł. Natomiast łączny dochód za rok 2019 osiągnął kwotę 
78 258,01 zł.



Umowy obowiązujące w roku 2020 przedstawiają się następująco.

Najemcy:

• Auto Toma -  Agencja pocztowa
• Apteka Kuligów -Ig farm
• Neuca -  Med. OZ Kuligów
• Gabinet stomatologiczny -  Łęcicka
• Poczta Polska -  Dąbrówka
• Ośrodek zdrowia Dąbrówka -  Rębowska

Lokale mieszkalne:

• Lokal nr 1 - oz Kuligów
• Lokal nr 2 -  oz Kuligów
• Lokal nr 4 -  oz Dąbrówka
• Lokal nr 1 -  oz Dąbrówka
• Lokal nr 2 -  oz Dąbrówka
• Lokal nr 3 -  oz Dąbrówka
• Lokal nr 4 -  oz Dąbrówka
• Barak Slężany

Przewodniczący komisji pan Piotr Bereda zadał pytanie dotyczące kryteriów jakie należy 
spełnić, aby otrzymać lokal komunalny? Pan Mateusz Kaszuba poinformował, iż o wynajmie 
lokalu komunalnego decyduje wójt. Ponadto zostanie powołana komisja do spraw 
mieszkaniowych składająca się z pracowników Gminnego Ośrodka Zdrowia oraz 
pracowników Urzędu Gminy.

Pan wójt przedstawił koncepcję wynajmu lokali komunalnych. Wychodząc naprzeciw 
problemowi dotyczącego rozszerzenia usług zdrowotnych w Ośrodku Zdrowia w Dąbrówce 
planujemy wybudowanie budynku modułowego. Planowane jest wyburzenie budynku po 
komisariacie policji w Dąbrówce i tam pobudować mieszkania celem przeniesienia 
lokatorów. Koszt budowy ok. 150 000 zł.

Ad 3 Kompleksowa kontrola wydatków z budżetu Gminy poniesionych na wszystkie 
jednostki OSP w Dąbrówce w 2019 roku.

Pani Dorota Banaś -  Skarbnik Gminy Dąbrówka szczegółowo przedstawiła wydatki 
poniesione na OSP w 2019 roku.
Wydatki poniesione na OSP w 2019 roku przedstawiają się następująco.

OSP Dąbrówka:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 27 597,97 zł.

OSP Kuligów:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 9 342,51 zl.
OSP Zaścienie:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 62 648,62 zł.



OSP Chajęty:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 31 954,48 zł.

OSP Lasków:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 16 655,37 zl.

OSP Kołaków:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 22 304,46

OSP Józefów-Ludwinów:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 101 615,66 zł.

OSP Ślężany:
Łączna kwota wydatków wyniosła - 18 576,07 zł.

Ponadto:
27 509,59 -  zakup paliwa dla jednostek
34 135,75 -  wypłata należności za udział w akcjach ratowniczo- gaśniczych 

2 732,26 -  umundurowanie dla Komendanta Gminnego OSP 
4 750,00 -  badania okresowe członków OSP 
8 310,00 -  wypłata należności za udział w szkoleniach 
2 709,00 -  okresowe przeglądy techniczne pojazdów
7 656,86 -  zakup młota treningowego, koszulek i pucharów na zawody oraz catering 

_______87 803,46

Pan Piotr Bereda zadał pytanie na jakiej zasadzie wykonywane są przeglądy samochodów 
pożarniczych?
Odpowiedzi udzielił pan Marek Kaszuba informując, iż każdy konserwator jednostki pilnuje 
terminu przeglądów wozów strażackich. Samochody, które są na gwarancji przechodzą 
przegląd obowiązkowo. Natomiast jeśli samochody są po gwarancji wtedy koszt przeglądu 
jest ponoszony łącznie z wymianą części lub oleju. Wyjaśnień udzielił również pan Rafał 
Roguski. Wyjaśnienie dotyczyło faktur z OSP Józefów -  Ludwinów - remont pomieszczeń. 
Komisja dokładnie zapoznała się z fakturami na kwotę 24 100,15 zł., 9 188,10 zł., 9 666,67 
zł. w skazanej powyżej jednostce. Komisja sprawdziła również w OSP Ślężany faktury na 
kwotę 1 060,00 zł., 3 951,00 zł.

Wnioski komisji:
Komisja zwróciła uwagę na zbyt wysokie kwoty na fakturach za zużycie energii w OSP 
Ślężany, OSP Kuligów, OSP Lasków oraz wysoką fakturę na modernizację budynku OSP 
Dąbrówka. Komisja również dokładnie sprawdziła i przeanalizowała faktury w OSP Ślężany, 
które dotyczyły:
- zakupu części,
- zakupu oleju do samochodu,
- naprawa samochodu łącznie z częściami.

Komisja wnioskuje o dodatkowe informacje dotyczące wydatków na zakup energii 
w jednostkach OSP Ślężany, OSP Kuligów, OSP Lasków. Jak również wnioskuje



o udzielenie informacji jakie urządzenia grzewczo - techniczne służą do zapewnienia 
bezpośredniej gotowości bojowej danej jednostki z podaniem ich parametrów technicznych.

Ad. 4. Sprawy różne.

Pan Andrzej Marcinkiewicz zwrócił ponownie uwagę dot. złożonego wniosku 
o skontrolowanie funduszu sołeckiego Działy Czarnowskie.

W sprawach różnych przewodniczący komisji pan Piotr Bereda przekazał informację, która 
wpłynęła z Prokuratury Rejonowej Warszawa -  Praga Południe w Warszawie dotycząca 
postanowienie o umorzeniu śledztwa. Sygn. akt PR.4.DS.772.2020 z dnia 25 11.2020 (data 
rejestracji w urzędzie). Postanowienie dotyczyło przekroczenia uprawnień przez 
funkcjonariusza publicznego -  pracownika Urzędu Gminy Dąbrówka polegającego na 
merytorycznym zatwierdzeniu do realizacji poświadczającej nieprawdę faktur wystawionej za 
przeprowadzenie badań technicznych samochodu marki Ranault Fluence.
Komisja szczegółowo zapoznała się ze wskazanym powyżej pismem.

Stanowisko komisji:

Komisja na kolejnym posiedzeniu zajmie się:

1. Wydatkowaniem środków na modernizację oświetlenia przy drogach powiatowych.

2. Wykorzystaniem środków finansowych w Przedszkolu Samorządowym w Dręszewie

Następne posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka planowane jest na 29 

grudnia 2020 r., na godz. 10.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

w 2019 r.

Kuśkowska Helena.........................
Marcinkiewicz Andrzej.......
Pasoń Marek


